

Vane Executive Chair



Vane Executive Chair, Envolve Executive Desk and Double-layer Meeting Table
凡思行政座椅、Envolve行政办公桌及双层会议桌

Elegant Styling 时尚优美 尊享奢华

Vane executive chair blends stylish functionality with aesthetic appeal, its slim, sleek surface offering luxurious comfort made for prestigious leaders. Elegant yet reserved, Vane's design is ideal for all manner of modern environments - private offices or open plan, impromptu meetings or conferences.

凡思行政座椅承袭全新的美学体验，将时尚设计和优越功能互相结合，其纤薄流畅的造形柔美圆滑，让远见卓识的领导尊享奢华舒适的坐感体验。凡思的设计优雅内敛，灵活适用于私密办公场所或开放式办公空间，能满足即兴会议或团队洽谈的需求，是现代办公环境的理想选择。



Vane Executive Chair and Ingage Conference Table
凡思行政座椅及Ingage会议桌

Exceptional Seating

坐感舒适 柔美绝伦

Vane premium executive chairs present unmatched comfort and value. Distinctive style and ergonomic support come together in its sleek, leather-upholstered curved back, allowing for extended seated time. From conference to executive settings, Vane supports natural body balance throughout the workday.

凡思行政座椅提供贴心的坐感舒适和产品价值。独特非凡的风格和符合人体工学的设计巧妙结合，配以柔滑流畅的皮革曲线椅背、能让您尽享耐久的舒适坐感。无论是团队洽谈还是行政会议，凡思都可让您得到贴心承托，确保您身心舒泰。

Vane Executive Chair 凡思行政座椅

Comfortable Headrest
舒适头枕



Streamlined Seat Back
流线型椅背

Aluminum Armrest with Silicon Pad
铝合金扶手带硅胶垫

4-Level Tilt Lock
四档倾仰锁定

Adjustable Tension Control
可调节拉力控制旋钮

Adjustable Seat Height
可调节座椅高度

Aluminum 5-star Base with
Castors
抛光铝合金5星脚带脚轮



Streamlined Back Design
流线型的椅背设计

Through its streamlined ergonomic back design, Vane conforms to all manner of body shapes and sizes, for full support and comfort.

凡思采用人体工学设计，其流线型椅背贴合各种身形和尺寸，能承托支撑、让您倍感舒适。



Seamless Comfort
浑然一体 极至舒适

Soft lines and detailed stitching – Vane's sleek one-piece design features a contoured molded foam seat, allowing for supreme long-term comfort for all body types.

流畅柔美的线条和精致细腻的缝线工艺让凡思卓尔非凡、别具一格。流畅座椅采用定型泡棉的精心设计，紧密贴合不同体形的需求，让您畅享舒适体验。



Front Tilting Mechanism
前置式倾仰机关

Vane's front-tilting lock mechanism adjusts between 4-level of recline tension to your right sitting positions.

凡思的前置式倾仰机关可提供四段倾仰锁定模式，根据您需求调较倾仰角度，让您时刻畅享舒适的坐感体验。



Signature Detailing
甄选材料 细节鲜明

A sophisticated aesthetic, showcased through its beautiful polished aluminum arms blended against smooth, soft-touch silicon pads.

凡思巧妙融入精致绝伦的美学设计，甄选质感极佳的抛光铝合金扶手与光滑柔软的硅胶扶手垫完美结合，让您坐享舒适、品味办公。

Vane Executive Chair 凡思行政座椅



Vane Executive Chair 凡思行政座椅

Leather 真皮



Remarks 备注：

Color variations may occur on soft copies or printed matters. Please refer to swatch cards or actual product samples for color selection.
You're welcome to experience the product directly at our showroom.
颜色可能因电子档或印刷效果而出现差异，当选择颜色时，可参考色卡或真实样本。欢迎到各地展厅参观体验实物。